



## Protokoll från styrelsemöte i Botkyrka Ridsällskap

**Tid** Tisdagen den 5 november 2013 kl. 19.00–20.55

**Plats** Vita villan, Skrävsta Gård

**Närvarande** Sonny Hellberg  
Frida Andersson  
Mats Andersson  
Mischa Johansson  
Werner Röhl  
Monika Persson  
Ulrica Jansson  
Therese Kristensen  
Carolina Röhl  
Linda Holmqvist  
Anton Synnerdahl

**Frånvarande** Christer Lindberg  
Kerstin Karlsson  
Amanda Emanuelsson  
Frida Vahter  
Elisabet Braun-Ramnitz  
Linda Englund

**13115** **Mötets öppnande**  
Ordföranden förklarade mötet öppnat.

**13116** **Dagordningens fastställande**  
Dagordningen fastställdes.

**13117** **Val av justeringsperson**  
**Styrelsen beslutar att** utse Carolina till justeringsperson.

**13118** **Föregående protokoll**  
Protokollet från styrelsemötet den 10 oktober gicks igenom och lades till handlingarna.

**13119** **Skrivelser**  
**a) Förfrågan från Tyresö Ryttarförening**  
Tyresö Ryttarförening har ställt fråga om att få komma på besök för att lära sig om hur vi bedriver vår verksamhet. Linda H har besvarat att vi gärna ställer upp med ett möte.  
**Styrelsen anser att** skrivelsen därmed är besvarad.

**Rapporter****a) TK**

Anton rapporterade:

*Tävlingsverksamheten i oktober*

Dressyr tävlingarna gick bra, både ekonomiskt och evenemangsmässigt. Resultat ca 24 000 kronor. Många sena strykningar samt inga domararvoden medförde större positivt resultat än förväntat. Frågor omkring avspärningar har hanterats.

Hopptävlingarna löpte på bra. Många funktionärer, även nya vilket är positivt. Synpunkter på underlaget har framkommit. Det verkar svårt att komma fram till en medelväg som fungerar både för ridskolans verksamhet och för tävlingarna.

**Styrelse beslutar att ge Linda H** i uppdrag att kontakta expertis på Strömsholm för att få ny input i ämnet.

Många fina bidrag till priser från flera olika leverantörer.

*StRFs tävlingskonferens*

Karl Johan Synnerdahl (för BRS) och Anton (för förbundet) deltog. Statistik visar att hopptävlingarna minskar och dressyr tävlingarna ökar, dock inte i samma takt som efterfrågan.

Maria Bredberg föreläste med ryttarperspektiv. Arrangörerna bör ta större ansvar och arrangera tävlingar vid tider som bättre passar, t.ex. eftermiddags- /kvällstävlingar. Tydligare information omkring pauser, prisutdelningar mm önskas. Jämnare tävlingar efterlyses inom distriktet, framför allt unghästtävlingar. Hur ska olyckor hanteras?

Gruppdiskussionerna handlade bl.a. om ökad samverkan mellan klubbar som har respektive saknar anläggning. Vilka andra aktörer finns? Säkerhetsfrågor anses viktiga men ökad samsyn behövs. Utvärdering av officiella funktionärer efterfrågas (på liknande sätt som de lämnar utvärdering av klubbarnas arrangemang).

*Fälttävlansmötet i Linköping*

Alla aktörer och intressenter bjuds in och samlas för att diskutera gemensamma frågor. Bra diskussioner och intressanta föreläsningar.

Vid arrangörsmötet framkom att det är många arrangörer som inte ansöker i tid. Det är därför svårt att få till en lämplig tävlingstermin.

Bra tillväxt med ryttare och tävlingsplatser. Statistik visar dock att antalet starter minskar vilket förefaller märkligt.

Ändringar i kvalsystem och TR kan komma att påverka oss. Kommande ändringsförslag kommer att skickas på remiss till arrangörerna.

Säkerhetsarbetet presenterades, bl.a. har utredning satts igång omkring huruvida ambulanser måste finnas på plats.

**b) BRUS**

Ingen rapport denna gång.

### **c) Verksamhetsrapport**

Linda H rapporterade:

#### *Grupper/elever*

Fyllnadsgraden har aldrig varit så bra som den är just nu!

Julkurserna släpps på måndag.

#### *Hästar/ponnyer*

Nick och Carat går i pension. Capitano har varit på Ultuna med upprepade koliksymptom. Nova är under igångsättning. De nya hästarna Uno och Jurand kommer att gå in på lektioner fr.o.m. nästa vecka.

#### *Anläggning*

Personalen har städat hela anläggningen och slängt mängder med skräp – hela en och en halv container! En del saker ska dessutom läggas ut på Blocket.

Vattenskadnan i Smedjan är akut åtgärdad. Resterande åtgärder beräknas kosta ungefär 70 000 kronor.

Ridhusbotten har blivit mycket bra efter påfyllningen av nytt material.

#### *Fritidsgården*

Fritidsgården har arrangerat en hel del uppskattade aktiviteter under höstlovet.

#### *Övrigt*

Henrik von Eckermans fortbildning för instruktörerna i Stockholms län samt efterföljande clinicen blev mycket lyckade och gav ett bra ekonomiskt bidrag.

Fullt på aktiviteterna under höstlovet. Blåbärsdressyren var mycket välbesökt!

Nya LOK-stödsregler kommer att påverka oss.

### **d) Ekonomi**

Oktober månads resultatrapport är inte riktigt färdig. Den kommer att distribueras till styrelsen inom kort.

### **e) IT-utskott**

Inget att rapportera.

### **f) Säkerhetsutskott**

Inget att rapportera.

### **g) Personalutskott**

Lönerevision har genomförts per 1 november enligt gällande avtal.

### **h) Övriga rapporter**

Inget att rapportera.

**13121**

#### **Länsstyrelsens myndighetskrav på stallen**

Sonny har skickat en skarp påminnelse till kommunen eftersom de inte sköter sin del som de ska.

I morgon träffar Linda H och Sonny Kultur- och Fritidsförvaltningen för diskussioner.

**13122**

#### **Budget för 2014**

Linda H har ännu inte fått siffror för andra kostnadsställen än cafeterian. Arbete pågår hos övriga ansvariga. Målet är att kunna ta ett första beslut vid nästa styrelsemöte.

Vår verksamhetsplan som ligger till grund gäller t.o.m. verksamhetsåret 2013 och en ny behöver arbetas fram. En synpunkt som framkommer är att målet med anläggning i uppvisningsskick bör sänkas då vi varken har praktiska möjligheter att nå dit eller kan se en stor nytta med den.

**Samtliga inom styrelsen** ska läsa igenom verksamhetsplanen och komma in med synpunkter. **Mats** formulerar förslag till en ny plan baserad på inkomna synpunkter.

**13123**

#### **Prislista för 2014**

Linda H har tagit fram ett förslag på prislista för 2014. Justeringen innebär en generell höjning med 2 %.

**Styrelsen beslutar enligt** förslaget.

Fråga uppkom om hur vi ska se på hästhyra kontra startavgift för ridskoleekipage vid interntävlingar.

**Styrelsen uppdrar åt TK genom Anton** att ta fram ett förslag till prislista för interntävlingar.

**13124**

#### **Inköp av tvättmaskiner**

Då vi endast har en fungerande tvättmaskin av tre är det angeläget att snabbt få in fler. Linda H har utrett och fått prisförslag.

**Styrelsen beslutar att** uppdrar åt **Linda H** att köpa in två lämpliga tvättmaskiner för maximalt 50 000 kronor.

**13125**

#### **Övriga frågor**

Inga övriga frågor.

13126

**Genomgång och uppdatering av åtgärdslistan**

Åtgärdslistan, se *bilaga 1*, gicks igenom och uppdaterades.

13127

**Utvärdering av mötet**

Utvärderingen är ett internt verktyg för utveckling och kvalitetssäkring av styrelsens arbete och redovisas inte i protokollet.

13128

**Nästa möte**

Nästa möte är inplanerat till den 11 december. Tema budget.

13129

**Avslutning**

Ordföranden förklarade mötet avslutat 20:55.

Tumba 2013-11-05

Mischa Johansson  
Sekreterare

Sonny Hellberg  
Ordförande

Carolina Röhrl  
Justerare